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Conesa: “Els ambaixadors de sostenibilitat són 

indispensables per a implantar els ODS al Port” 

• El Port de Barcelona nomena els primers Ambaixadors de Sostenibilitat. 

El Port de Barcelona ha nomenat als seus Ambaixadors de Sostenibilitat en un acte celebrat avui a 

l’Aula dels Estels. La presidenta del Port, Mercè Conesa, ha estat l’encarregada de lliurar les 

acreditacions als 21 primers Ambaixadors, que són representants d’empreses i associacions del Port 

que han destacat pel seu compromís amb la sostenibilitat.  
 

Els Ambaixadors de Sostenibilitat del Port de Barcelona tenen l’objectiu de difondre els valors de 

sostenibilitat entre les diferents organitzacions i persones que integren la Comunitat Portuària de 

Barcelona, explicant alhora què s’ha fet fins ara al Port i quins són els projectes en marxa per 

aconseguir que aquesta infraestructura segueixi creixent sota criteris de sostenibilitat social, 

econòmica i mediambiental. 

 

La figura de l’Ambaixador de Sostenibilitat va ser creada l’any 2019 dins del Pla de Sostenibilitat 

Sectorial del Port de Barcelona. Les restriccions de mobilitat i de reunió generades per la COVID-19 

han limitat la seva tasca durant aquest temps i ha estat la raó de l’ajornament fins avui del seu 

nomenament oficial. Durant aquest temps els ambaixadors han aconseguit mantenir la seva activitat 

i el nombre d’empreses adherides al Pla de Sostenibilitat Sectorial del Port de Barcelona no ha parat 

de créixer fins arribar a les 89 actuals. 

 

Durant el lliurament de les acreditacions, la presidenta del Port de Barcelona, Mercè Conesa, ha agraït 

la “implicació que han demostrat els Ambaixadors de Sostenibilitat fins ara” i ha posat en valor la 

tasca que realitzen aquestes persones de forma voluntària en aquest àmbit. 

 

La presidenta del Port ha explicat que una de les recomanacions de les Nacions Unides alhora de 

donar a conèixer el Objectius de Desenvolupament Sostenible-ODS era que “han d’aterrar a les 

localitats, han d’aplicar-se a les comunitats per tal que els canvis puguin fer-se realitat”. . 
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També ha recordat que “la figura dels Ambaixadors és molt important per garantir que el Port de 

Barcelona pugui seguir creixent de forma sostenible”. Davant dels qui demanen que el Port redueixi 

la seva activitat, Mercè Conesa ha apostat per “créixer seguir generant prosperitat pel país i pels 

ciutadans, però transformant la nostra activitat sota criteris de sostenibilitat. I el paper que estan 

jugant els ambaixadors per explicar aquesta transformació és molt important”.     
 

FOTO: Els primers ambaixadors de Sostenibilitat del Port de Barcelona.  
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